
 

 

Αθήνα,   17 Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Σε ακατάλληλα καταλύματα οι εστιακοί φοιτητές των τμημάτων του 

Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο» 

 

Οι εστιακοί φοιτητές, έπειτα από την προ ετών πυρκαγιά στις φοιτητικές εστίες του 

Πανεπιστημίου Κρήτης στην Κνωσό, στεγάζονται σε ξενοδοχεία που μισθώνει το ΙΝΕΔΙΒΙΜ στα 

διοικητικά όρια του δήμου Ηρακλείου. 

 Για το πανεπιστημιακό έτος από 28/08/2022 έως 30/06/2023 το Ίδρυμα Νεολαίας και 

Δια Βίου Μάθησης (ΙΝΕΔΙΒΙΜ) διεξήγαγε διεθνή ανοιχτό ηλεκτρονικό διαγωνισμό με αριθμό 

διακήρυξης 621/21/2022, περιγραφή: Στέγαση φοιτητών του πανεπιστημίου Κρήτης στην πόλη 

του Ηρακλείου, κριτήριο ανάθεσης τη συμφερότερη οικονομική προσφορά βάσει βέλτιστης 

σχέσης ποιότητας/τιμής, και προϋπολογισμό 642.997,98€ μη συμπεριλαμβανομένου του 

Φ.Π.Α., ΦΠΑ έως 24% 154.319,52€ και ΦΟΡΟ ΔΙΑΜΟΝΗ  27.682,50€ (Δεν υπόκειται σε ΦΠΑ), 

με σκοπό τη στέγαση εστιακών φοιτητών. 

Η προηγούμενη σύμβαση μεταξύ του ΙΝΕΔΙΒΙΜ και των ξενοδοχείων, στα οποία 

στεγάζονταν μέχρι τώρα οι φοιτητές, έληξε στις 9/10/2022 και τελικά μετά τη διεξαγωγή του 

άνωθεν διαγωνισμού οι φοιτητές μεταφέρθηκαν σε δύο νέα ξενοδοχεία της Αμμουδάρας.  

Όμως, σύμφωνα με τις καταγγελίες των φοιτητών, τα ξενοδοχεία αυτά, αφενός 

βρίσκονται σε τουριστική περιοχή, αποκομμένη από την πόλη του Ηρακλείου και το 

Πανεπιστήμιο, που το χειμώνα ερημώνει, αφετέρου δεν διαθέτουν επαρκείς υποδομές.  

Ακόμα πιο ανησυχητικό είναι το γεγονός ότι υπάρχει μια γενικότερη αίσθηση 

εγκατάλειψης και έλλειψης ασφάλειας. Εκτός από την ακαταλληλότητα των ξενοδοχείων, 

επισημαίνεται και η μη τήρηση των προδιαγραφών/προϋποθέσεων που έχουν αναρτηθεί στη 

διακήρυξη του διαγωνισμού σχετικά με τη στέγαση των φοιτητών.  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

343

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/10/2022



Επειδή, στα καταλύματα δεν πληρούνται οι προδιαγραφές σύμφωνα με την καταγγελία των 

φοιτητών. 

 

Επειδή, η πρόσβαση στο Πανεπιστήμιο από την Αμμουδάρα είναι δύσκολη χωρίς ΙΧ. 

 

Επειδή, υπάρχει θέμα ασφάλειας στην περιοχή κατά τους χειμερινούς μήνες. 

 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός 

 

1. Τηρείται το κριτήριο ανάθεσης της  διακήρυξης 621/21/2022 του ΙΝΕΔΙΒΙΜ για τη 

συμφερότερη οικονομική προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας/τιμής; 

2. Τηρούνται οι προδιαγραφές/προϋποθέσεις που έχουν αναρτηθεί στην διακήρυξη 

του διαγωνισμού σχετικά με τη στέγαση των φοιτητών; 

3. Γνωρίζει ότι από την περιοχή της Αμμουδάρας οι φοιτητές θα πρέπει να 

μετεπιβιβάζονται σε  ΜΜΜ στην μέση της διαδρομής, έως την άφιξή τους στα 

πανεπιστήμια; 

4. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί για την επίλυση του θέματος; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυγέρη Θεοδώρα 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη ( Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Ξανθός Ανδρέας 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 



Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Σπίρτζης Χρήστος 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φίλης Νικόλαος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 




